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Kinnitati alljärgnev PÄEVAKORD: 

1. Valla 2011.a majandusaasta aruande kohta arvamuse avaldamine 

2. Volikogu eelnõude istungite-eelse menetluse korraldus 

3. Muud küsimused 

 

 

Päevakorrapunkt 1 

Valla 2011.a majandusaasta aruande kohta arvamuse avaldamine 

 
Komisjoni liikmed olid eelnevalt tutvunud Märjamaa valla 2011.a  majandusaasta aruandega ning audiitori 

aruandega faktiliste tähelepanekute kohta.  

 

Toimus arutelu. 

 

Otsustati: Teha volikogule ettepanek valla 2011.a majandusaasta aruanne kinnitada. Revisjonikomisjon 

omapoolseid märkusi ei esita. 

 

 

Päevakorrapunkt 2 

Volikogu eelnõude istungite-eelse menetluse korraldus 

 

Volikogu õigusaktide algatamist ja nende istungieelset menetlust reguleerib Märjamaa valla põhimääruse § 26. 

Ü. Olm tõi probleemina esile õigusaktide eelnõude seletuskirjade puudumise, kuigi põhimääruses on üheselt 

kirjas, et volikogu õigusakti eelnõule peab olema lisatud seletuskiri (PM § 26 lg 6). 

 

Ü. Olm märkis, et põhimääruse kohaselt peaks juba eelnõu volikogu kantseleisse esitamisega kaasnema 

seletuskiri ning komisjonidele peaks arutamiseks suunatama eelnõud koos seletuskirjadega. Sagedane praktika 

on aga see, et komisjonid saavad eelnõud ilma ühegi kirjaliku selgituseta. Sellisel viisil on komisjoni liikmetel 

raske vajalikul määral eeltööd teha ning teemasse süveneda.   

Viimatiste näidetena tõi Ü. Olm esile 15. mai majandus- ja eelarvekomisjonis arutamisel olnud Märjamaa valla 

2012.a I lisaeelarve eelnõu, samuti töötasustamise aluseid käsitlevad eelnõud.  

Tõdeti, et tegemist pole kaugeltki üksikjuhu ega esmakordse rikkumisega, vaid pigem reeglipärasusse kanduva 

ebameeldivusega, mis takistab komisjonide ja ka volikogu tööd (ettekandjad peavad pikalt selgitama seda, mis 

peaks olema eelnevalt seletuskirjas esitatud, selle asemel, et keskenduda sisuliste küsimuste vastamisele).  

 

Toimus arutelu. 



 

 

 
Otsustati: Teha vallavalitsusele märkus  puuduste kohta õigusaktide eelnõude ettevalmistamisel ning ettepanek 

edaspidi järgida põhimääruses sätestatut.  

 

 

Päevakorrapunkt 3 

Muud küsimused 

 

Toimus arutelu revisjonikomisjoni funktsioonidest ning töö tõhususest.  

Tõdeti, et võimatu on oma igapäevatööde kõrvalt tegeleda vallavalitsuse ja hallatavate asutuste tegevuse 

süvakontrolliga. Revisjonikomisjoni töö tulemuslikumaks muutmiseks tuleks kaasata eksperte, kuid see eeldab 

vastavaid finantse. Oma jõududega tuleb piirduda pisteliste kontrollidega hetkel enam päevakajalistel teemadel.  

 

Otsustati: Järgmine koosolek viia läbi vahetult enne volikogu juunikuu istungit.  

Kontrollida, mis tulemuse on andnud revisjonikomisjoni märkus vallavalitsusele eelnõude menetlemise kohta. 

Tutvuda Märjamaa gümnaasiumile bussi hanke läbiviimise menetlusega ning hanketulemustega.  

 

Otsustati: Võtta revisjonikomisjoni tööplaani volikogu õigusaktide täitmise kontroll. 
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